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Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében 
végzett polgármesteri munkáról 

 
 

Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Mint azt Önök is tudják, a polgármesteri munka egyszerre terjed ki protokoll 
eseményekre, - melyek a következőkben itt nem szerepelnek – hivatali 
munkavégzésre, lakossági kapcsolattartásra és mindenre, mellyel a polgármesterhez 
fordulnak. Lényegileg, de a címből fakadóan Önök itt arra kíváncsiak, hogy a város 
érdekében mit végzett a polgármester.  
Hiszem és vallom, hogy a polgármester minden pillanatban a város érdekében 
dolgozik, még ha azonnal nem is kézzelfogható az eredmény. 
 
Eleget téve az előterjesztés címének, csak a kézzel fogható, vagy azzal kecsegtető 
eseményeket emelem ki, melyek gazdasági értelemben potenciálisan városunk 
helyzetét, gyarapodását segítik.  
 
- Október 26.: A Társulási Tanács ülésén tájékoztattam a polgármestereket az 

orvosi ügyelet jövőjének várható alakulásáról. Nem tudok olyan településről, aki 
nem kíván részt venni az orvosi ügyelet további közös működtetésében.  
Testületünk kérését is tolmácsoltam, mely szerint segítsenek az ún. 
falubuszokkal beszállítani a betegeket a járóbeteg-ellátóba. Ezt igen praktikus 
gondolatnak látta mindenki.  
 

- Október 27.: Ide kapcsolódik részben a fentiekhez: Balla Mihály Képviselő úrral 
a járási Kormányhivatal felállításának lehetőségeiről egyeztettünk. Egyik 
legégetőbb kapcsolódó probléma a járási székhely elérhetősége. Magyarra 
fordítva csinálhatunk központot, ha az nem elérhető, akkor nem történt semmi. A 
periférikus településekről nincs buszjárat. Képviselő úrral egyetértésben a közeli 
jövőben kezdeményezem a Nógrád Volánnal közös egyeztetést – beleértve a 
járóbeteg-ellátó megközelítését.  

 
- November 3.: NFÜ Wesselényi utcai épületében a NORDA szakembereivel 

egyeztető tárgyaláson vettünk részt. Kompromisszumos javaslat: Az utasforgalmi 
épület (váró) nem támogatható, viszont van az épületre külön pályázati kiírás. Ezt 
már egyeztettem is a NORDA illetékesével. Részletekről a november 22-i 
testületi ülésen tájékoztatom Önöket. 

 
- November 4.: Az Urbán és Urbán Dunakeszi csokoládégyár vezetőivel 

folytattunk megbeszélést. Erről már korábban tájékoztattam a pénzügyi 
bizottságot. Jelen pillanatban egy pályázatot kívánnak benyújtani, közel 1 milliárd 
forint nagyságrendben. A pályázat beadási határideje: 2011. december 31. 
Továbbá a helyszín Rétság-Pusztaszántó: Glóbus Nyomda volt telephelye. 
Előzmények röviden: A gyár vezetői korábban jelezték, hogy Rétságon kívánnak 
telephelyet nyitni. Barnamezős beruházásban gondolkodnak. Megfelelő 
önkormányzati ingatlant nem találtunk. Végül az ingatlanok áttekintése után a 
Glóbus Nyomda felelt meg az elvárásoknak.  
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- November 8.: ÉMÁSZ egyeztető tárgyaláson vettünk részt, Salgótarjánban 
(Részletesen előterjesztés!) Összefoglalva első körben 900 napot tartalmaz a 
kérdéses időszak, amikor a mérőóra rosszul mért. A tárgyaláson addig jutottunk, 
hogy megismertük a kiszámítás alapját. Megkaptuk (táblázatban) a becsült kW-
ot. Kértük, hogy forintosítsák, viszont azt csak számlakibocsátással együtt tudják. 
Számla nélkül nem mondanak, csak kW-ot, összeg nélkül. Lényeges, hogy 
törvény szerint a megelőző öt évre lehet átlagot számolni, viszont itt az utána 
következő kilenc hónapot vette figyelembe a szolgáltató! 

 
- November 11.: OKF-en a vonulós tűzoltósági fejlesztésről tart beszámolót 

Bakondi György tü. altábornagy. Részletesen szóban kiegészítem a következő 
bizottsági, testületi ülésen. 

 
 
 
Kérem a tájékoztató szíves elfogadását. 
 
 
 
Rétság, 2011. november 10. 
 
 
 
                                                                                      Tisztelettel: 
 
 
 
                                                                                                     Mezőfi Zoltán 
                                                                                                     polgármester 
 


